
Foreningen Kollegienet Odense 
Bestyrelsesmøde d. 30. november 2017 kl. 19.00 på Godthåbsgade 

Deltagende:  
Anders Jørgensen, Henning Islund, Ulla Egknud, Isabel Friis, Martin Dissing og Mads J. Jørgensen   
 
Dagsorden 

1. Valg af referent. 

- Mads er valgt.  

2. Underskrift af referat. 

- Referat er underskrevet.  

3. Nyt siden sidst. 

- FKO aften er afholdt og var vellykket  

- Julefrokost er afholdt, og stedet får ros. Næste år skal den bookes før.  

4. Nyt fra net/servere gruppen. 

- Undersøg hvad det koster med en ny fiberforbindelse mellem Knudepunkt øst og 

Ridderhatten.  

- Der har været en del fibernedbrud i den sidste månedstid, grundet grave arbejde.  

5. Nyt fra Administrationen. 

- Bravida montere en overtryksventil i serverummet.  

- Mads og Peter har haft møde med GI-networks. 

6. Godkendelse af regnskabet for 2016/2017  

- Regnskabet er underskrevet og godkendt af bestyrelsen.   

7. Gennemgang af udkast til afskaffelse eller lindring af loginsystemet. 

- Henning har præsenteret et udkast, som der bliver arbejdet videre med.    

8. Ny hjemmeside – tilbud fra Fingerspitz. 

- Bestyrelsen acceptere det nye hjemmeside tilbud.  

9. Gennemgang af logo skift og andre ting i forhold til kommende reklame.  

- Bestyrelsen synes godt om de sidste tiltag fra Tanja, og ønsker nu at gå i gang med 

reklame kampagnen.  



- Facebook siden skal til at bruges noget mere.  

10. Godkendelse af tilbud omkring opgradering af udstyr.  

- Tilbuddet er godkendt, og bliver sendt til betaling.  

11. Repræsentantskabs møde. 

- Der er styr på dato og lokaler, nu vil udarbejdelsen af dokumenterne begynde.  

12. Næste møde. 

- Næste møde er torsdag den 21. december kl 19 ved Henning.   

- Efterfølgende møde er den 25. januar.  

13. Evt. 

- Der bliver snakket om hvordan det 20 års jubilæum skal fejres.   
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